
PROTOKÓŁ NR 8/11

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 19 września 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:20. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Maria Zielińska,

4. Zofia Ujma,

5. Zbigniew Piątek,

6. Paweł Pituch,

7. Artur Wona.

Nieobecny usprawiedliwiony: Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby:

8. Mirosław Górecki,

9. Wiesława Kuchejda,

10. Stanisław Kucuk,

11. Teresa Szczepańska,

12. Mariusz Kubiak,

13. Anna Perłowska,

14. Dariusz Kaliński,

15. Roman Tryhubczak,

16. Jacek Marglarczyk,

17. Władysława Jankowska,

18. Artur Giller,

19. Jan Strzelczyk.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.

2. Zapoznanie z porządkiem obrad.

3. Zatwierdzenie porządku obrad.

4. Rozpatrzenie  problemu  mieszkańców  ul.  Ogrodowej  w  kwestii  zachowania  społeczności 

romskiej  –  odczytanie  odpowiedzi  na  wnioski  z  posiedzenia  ostatniej  Komisji  Ładu  i 

Porządku.

5. Sprawa mieszkańców ul. Podgórze – nie załatwiona wcześniej 17.06.2011 r.

6. Sprawy różne.

Ad. 1 Komisję otworzył i przybyłych przywitał Przew. P. Paweł Szymczyk.
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Ad. 2 Zapoznał zebranych z porządkiem obrad.

Ad. 3 Członkowie Komisji przegłosowali jednogłośnie ten porządek.

Ad. 4 Mieszkańcy ul. Ogrodowej (było ich ok. 30), którzy wcześniej składali skargi na zachowanie się 

społeczności  romskiej,  wypowiadali  się  w  tym  temacie.  Zarzuty  najczęściej  kierowane  pod  adresem 

mniejszości narodowej czyli Romów, dotyczyły:

- głośnego zachowania się tej grupy,

- wulgarne odnoszenie się do innych kowarzan,

- brudzenie i śmiecenie wokół domostw,

- brak reakcji starszych Romów na zachowanie dzieci romskich,

- brak właściwej reakcji ze strony policji na wezwania mieszkańców.

Generalnie  wszyscy  obecni  mieszkańcy  na  posiedzeniu  komisji  narzekali  i  skarżyli  się  na  zachowanie 

społeczności romskiej.

Nie chcieli wpisać się na listę obecności, obawiając się zemsty ze strony Romów.

Pan  Burmistrz  stwierdził  że  kilka  lat  wcześniej  nie  było  żadnych  nieporozumień  z  przyczyny  Romów. 

Większość radnych, członków komisji Ładu i Porządku Publicznego, uważała że wskutek nadmiaru dóbr jakie 

Romowie otrzymują dzięki wnioskom o środki finansowe, zachowanie ich staje się coraz bardziej niewłaściwe 

do rzeczywistości gdzie żyją.

Ad. 5  Mieszkańcy Podgórza liczyli  na spotkanie z P. Burmistrzem. Głównym ich problemem jest 

niemożność wykupu terenów wokół swoich domostw, a to niezbędne jest na poprawę zagospodarowania.

 

Ad. 6 Wszystkie inne poruszane tematy w sprawach różnych ujęte są we wnioskach.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do P. Burmistrza, aby przy współpracy z Panią 

Dyrektor  ZEZK  nie  kierować  więcej  rodzin  romskich  na  ul.  Ogrodową,  nie  przydzielać  tam  mieszkań 

społeczności romskiej a wręcz „odblokować” tę ulicę i przemeldować rodziny najbardziej konfliktowe w inne  

miejsca. (jednogłośnie)

2. Komisja ŁiPP wnioskuje do Komendanta Policji aby nasilić dyżury dzielnicowych i w ogóle Policji 

na ulicy Ogrodowej ze szczególnym zwróceniem uwagi na zachowanie społeczności romskiej. (jednogłośnie)

3. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury aby 

ograniczył  starania  o  środki  finansowe  dla  społeczności  romskiej,  gdyż  wszystkie  te  starania  odnoszą 

odwrotny skutek. (5 za – 2 przeciw)

4. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do P. Burmistrza aby za pośrednictwem ZEZK-u 

możliwie  jak  najszybciej  wysiedlić  z  ul.  Ogrodowej  rodzinę  Pana  Suchego  –  najbardziej  konfliktową. 

(jednogłośnie)

5. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pana Burmistrza aby umożliwić mieszkańcom 

ulicy Podgórze wykup gruntów w pobliżu ich domostwa celem poprawy zagospodarowania. Do tej pory Pan 
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Burmistrz  chętnie  podpowiada  wszystkim  wspólnotom  mieszkaniowym  aby  wykupywali  tereny  wokół 

wspólnot celem poprawy zagospodarowania. (jednogłośnie)

6. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pana Burmistrza aby ustosunkował się do 

wniosku Pana Strzelczyka złożonego na dyżurze radnych dotyczącego wycięcia drzew w których przebiegają 

linie energetyczne wysokiego napięcia; dotyczy ul. Podgórze – grozi niebezpieczeństwem dla przechodniów i 

innych użytkowników ulicy. (jednogłośnie)

7.  Na czas trwania robót rewitalizacyjnych KŁiPP wnioskuje o usunięcie znaku drogowego „zakaz 

zatrzymywania  się  i  postoju”  B32  na  ul.  Górniczej  nr  5,  3,  1  z  powodu  braku  miejsc  parkingowych.  

(jednogłośnie) 

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Ładu i Porządku Publicznego
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